Installation pour #008-19305: Pour les lisses Everlaster carbide blade-z modéle #008-19305, il se peut que vous
soyez obligé de percer un troisieme trou sur le devant du ski pour insérer notre troisieme boulon. Les lisses #008-19305
n‘ont pas de papier d’'installation. Prenez le temps de bien mesurer avant de percer votre trou sur le devant du ski. Les
deux autres boulons sont conforment aux trous d’origine du ski. Seulement le troisieme boulon pourrait étre a percer sur
le devant du ski.

Installation for #008-19305: Concerning the #008-19305 Everlaster carbide blade-z model, it may be that you need to
drill a third hole in the front of the ski to insert our third bolt. Our carbides #008-19305 carbides don’t have instruction
sheet to help you to do this installation. Take your time when you measure before to drill the hole in the front of your skis.
The other two bolts are conform to the original holes of ski. Only the third bolt should be drilled in the front of your ski.
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